
Protokół Nr 36/2017 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 

Rady Gminy Cewice 
w dniu 24 lutego 2017 r. 

Obecni na posiedzeniu: 
1. Jerzy Bańka - Przewodniczący Komisji 
2. Herbert Rosin - Wiceprzewodniczący Komisji 
3. Andrzej Kandzorra - Członek Komisji 
4. Wiesław Keller - Członek Komisji 
5. Aleksander Nagórski - Członek Komisji 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
Pan Jerzy Pernal - Wójt Gminy Cewice 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
3. Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji. 
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
5. Zapoznanie się i zaopiniowanie pism i wniosków, które wpłynęły do Komisji. 
6. Wnioski i opinie Komisji. 

Ad. 1 
Przewodniczący Komisji - Jerzy Bańka dokonał otwarcia posiedzenia Komisji Infrastruktury 
Komunalnej i Inwestycji. Stwierdził prawomocność posiedzenia ponieważ obecni byli 
wszyscy członkowie Komisji. 

Ad. 2 
Pan Jerzy Bańka przedstawił protokół nr 35/2017 z dnia 27 stycznia 2017 r., który został 
przyjęty jednogłośnie (5 - za). 

Ad. 3 
Przewodniczący Komisji - Jerzy Bańka przedstawił porządek posiedzenia komisji, który 
został przyjęty jednogłośnie (5 - za). 

Ad. 4 
Na posiedzeniu członkowie Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji omawiali 
i opiniowali n/w uchwały przygotowane na X X I sesję Rady Gminy Cewice: 

• uchwała w sprawie uchwalenia i przyjęcia do realizacji "Planu Gospodarki 
Niskoemisyjnej dla Gminy Cewice"- opinia pozytywna ( 5 - za), 

• uchwała w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie w ramach 
Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020 i przystąpienie Gminy 
Cewice do realizacji określonego w Studium Wykonalności przedsięwzięcia 
pn. "Budowa sieci kanalizacji sanitarnej i wodociągowej w miejscowości Cewice na 
terenie aglomeracji Lębork" oraz akceptację złożonych w nim planów taryfowych -
opinia pozytywna ( 5 - za). 



Ad. 5 
Komisja Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice na posiedzeniu 
w dniu 24.02.2017 r. zapoznała się i opiniowała n/w pisma: 

a) pismo nr ZKK.7021.1.2017 z dnia 01.02.2017 r. dot. wydania opinii w sprawie 
wniosku Pani A. Wałdoch, 

b) pismo nr ZKK.7021.2.2017 z dnia 01.02.2017 r. dot. wydania opinii w sprawie 
wniosku Pani B. Borsuk, 

c) pismo nr ZKK.7021.3.2017 z dnia 08.02.2017 r. dot. wydania opinii w sprawie 
wniosku oświetlenia ulic w Siemirowicach u l . Osiedle Na Skarpie, 

d) pismo nr ZKK.7021.4.2017 z dnia 13.02.2017 r. dot. wydania opinii w sprawie 
wniosku Pana Ł. Miąskowskiego, 

e) pismo Zarządu Stowarzyszenia "Rozwój Bukowiny" z dnia 17.02.2017 r. dot. złożenia 
wniosku przez Gminę Cewice do PCPR w Lęborku. 

Komisja Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice na posiedzeniu 
w dniu 24.02.2017 r. wydała następujące opinie: 

a) Odnośnie pism: nr ZKK.7021.1.2017 z dnia 01.02.2017 r. dot. wydania opinii 
w sprawie wniosku Pani A. Wałdoch oraz pisma nr ZKK.7021.2.2017 z dnia 
01.02.2017 r. dot. wydania opinii w sprawie wniosku Pani B. Borsuk - Komisja 
dokona oceny stanu dróg gminnych na przełomie marca i kwietnia 2017 r.; 
po weryfikacji Komisja wytypuje drogi do remontu, które wymagają pilnej naprawy, 

b) w kwestii pisma nr ZKK.7021.3.2017 z dnia 08.02.2017 r. dot. oświetlania ulic 
w Siemirowicach przy Osiedlu Na Skarpie - Wójt Gminy Cewice przedstawił Komisji 
dwa rodzaje rozwiązań w przedmiotowej sprawie, które zamierza przedstawić 
Dyrektorowi A M W Oddział Regionalny w Gdyni do dalszego procedowania; 
przedstawione rozwiązania zostały zaakceptowane przez członków Komisji, 

c) odnośnie pisma nr ZKK.7021.4.2017 z dnia 13.02.2017 r. dot. wydania opinii 
w sprawie wniosku Pana Ł. Miąskowskiego - Komisja na chwilę obecną nie może 
wydać jednoznacznej opinii ponieważ jest opracowywany projekt związany 
z remontem oraz budową oświetlenia ulicy Słonecznej i Krótkiej w Cewicach, 

d) odnośnie pisma od Zarządu Stowarzyszenia "Rozwój Bukowiny" z dnia 17.02.2017 r. 
dot. złożenia wniosku przez Gminę Cewice o dofinansowanie z PCPR w Lęborku 
ustalono, że nie ma możliwości złożenia wniosku przez Gminę Cewice, gdyż zgodnie 
z wytycznymi, adresatami programu mogą być powiaty lub podmioty, które prowadzą 
placówki edukacyjne lub środowiskowe domy samopomocy. Gmina Cewice nie jest 
organem prowadzącym placówkę Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Bukowinie. 

Powyższe opinie zostały przyjęte następującą ilością głosów: 
za - 5, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Ad. 5 

Przewodniczący 
Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 

Jerzy Bańka 


